




REQUEST FOR APPLICATION / CHANGE OF e-BANKIN
(Applicable to Macau Policy Only)
「電子入賬服務」申請/更改表 (只適用於澳門保單)

Policy Number 保單號碼	Name of Insured 受保人姓名	Name of Owner 持有人姓名	 P1342015
Area Code 區域編號	Agency / Broker Name 營業員組別 / 經紀名稱	Agent / Broker Code 營業員號碼 / 經紀號碼	
Agency Code 營業員組別編號	Agent / TR's Name 營業員 / 業務代表姓名	Agent / TR's Tel. No. 營業員 / 業務代表聯絡電話	
TR Membership Number 業務代表會員號碼 (For Brokers only 僅供經紀使用)		ANG	<input type="text"/>

OTHER POLICIES 其他保單號碼

The following policies must belong to the same owner 下列之保單須屬於同一保單持有

<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>
<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>

Owner's Mobile Number 持有人流動電話號碼: _____

We will update the telephone number to the above policy(ies) accordingly if it is different from the Company record. We will notify you by SMS upon completion of the registration. 如此號碼跟公司紀錄不同，我們會更新有關號碼至以上保單。我們將於完成登記當日發送短訊通知閣下。

Use "e-BankIn" to transfer policy benefits paid under the above policy to the below designated bank account. The transferred amount will not exceed the maximum limit set by the Company. 使用「電子入賬服務」將以上保單號碼所支付的保單利益轉入下列指定之銀行戶口，轉入之金額將不超過公司所定的上限。

Please provide bank account information below and submit together with the following documents 請提供以下銀行戶口資料及提交下列之文件：

- Copy of the bank passbook / statement issued in the recent 3 months bearing the name of the accountholder.
印有戶口持有人姓名的銀行存摺 / 最近3個月發出的月結單之影印本。
- Copy of the Policy Owner's Macau ID Card / Passport if it has not been provided to the Company before.
保單持有人澳門身份證 / 護照副本，如此文件在從未提供給本公司。

Bank Name in Macau 澳門銀行之名稱：	Account Currency 賬戶貨幣	My Account No. — either MOP or Hong Kong Dollar Currency 本人之賬戶號碼 — 澳門幣或港幣均可
Banco China 中國銀行	HKD 港元 <input type="checkbox"/> MOP 澳門幣 <input type="checkbox"/>	<input type="text"/>
Banco Weng Hang 永亨銀行	HKD 港元 <input type="checkbox"/> MOP 澳門幣 <input type="checkbox"/>	<input type="text"/> - <input type="text"/>

Name as recorded on Bank Passbook / Statement (must be same as the Owner of the above Policy)
銀行存摺 / 月結單上所紀錄之戶口持有人姓名 (必須與上述保單持有人相同)

<input type="text"/>

TERMS AND CONDITIONS 條款及條件

Please read these Terms and Conditions carefully and make sure that you understand them. 請仔細閱讀並透徹理解以下條款及條件。

Application 申請

- I / We hereby apply for services as indicated in this form and I / We understand that the services applied for shall be effective from the date of approval. Such approval is at the discretion of the AIA International Limited ("the Company"), and any service / payment provided by the Company is subject to the terms and conditions, rules, regulations and official issuances of the Company applicable to and / or governing "e-BankIn" services (which may be from time to time enacted, revised, modified or altered according to the Company's policy) and in accordance with the terms and conditions of the relevant insurance policy.
本人 / 我們特此申請使用本表格所述之服務，本人 / 我們了解所申請服務將自批准之日起生效。審批由友邦保險(國際)有限公司(「貴公司」)酌情決定，貴公司提供任何服務 / 付款均受貴公司適用於及 / 或管限「電子入賬服務」服務之條款及條件、規則、規定(可依照貴公司政策不時予以制定、修改、修訂或更改)及有關保單的條款及條件所規限，並需遵守相關保單的條款及條件。
- If I / We fail to provide any information requested in this form or such other information as may be requested by the Company, it may result in the Company's inability to process this application.
如本人 / 我們未能提供本表格所要求之資料或貴公司或會索要的其他資料，則可致使貴公司無法辦理本申請。

